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Kære alle 

Indkaldelse til forældrerådsmøde for KKFO Bjerget.  

Tidspunkt: 29-04-2025 kl. 17.00 – 19.00 

Sted:  Bjerget afd. Gården Kirkebjerg Alle 28 2720 Vanløse 

Jon er referent, Jesper mødeleder, ordstyrer/tidsholder? 

Afbud: Linda, Sabine, Maria 

 

 

1. Meddelelser v. Jesper                                                                                          30 min O 

Herunder personalenyt, økonomi, aktiviteter 

Personalenyt:  

Martin er stoppet på Lillehøj og stillingen bliver forventeligt nedlagt.  

 

Houda fra Gården er gået på barsel og vores super vikar Andreas tager et vikariat på ca. 25 timer 

ugentligt. Jamila fra afd. Skjulhøj tager højst sandsynlig en Pædagoguddannelse på 

merituddannelsen. Det vil betyde at hun pr. 1/9 højst sandsynligt kommer til at arbejde kun 3 dage 

om ugen. 

 

Nicolaj fortsætter i jobtræning men 30 timer om ugen på afdeling Skjulhøj. 

 

Lillehøj har været hårdt ramt af sygdom igennem den seneste periode. 

 

Økonomi:  

Vi har afviklet fritidshjemmets gamle bus. 

Vi afventer stadig 1. prognose fra økonomiafdelingen 

 

1.maj børn opstart: 

Vi modtager maj børn fredag den 2. maj. Det bliver en stor dag. 
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2. Siden sidst:                                                                                                      30 min O/D 

- Fra personalet 

Vi har i de sidste måneder gjort klar til at modtage de nye børn der starter 2. maj og modtaget 

videns-overleveringer på de fleste børn.  

Samtidig siger vi pænt farvel til vores 3.kl som starter i klub. 

- Status 1.maj børn.  

                                      

3. Forældrehenvendelser:                                                                              

                Uddannelse personale 

              Vi har snakket om det uddannelsesforløb kaldet” A - guide” hele personalet har været igennem, de 

seneste 4 måneder. Det er et kompetenceløft som skal dygtiggøre os i forhold til børn med autisme spekter 

forstyrrelser. Dette er specielt set i lyset af, programmet ”Mangfoldige børnefællesskaber, som gør, at vi 

skal forvente at modtage enkelte børn, som tidligere ville være visiteret til specialtilbud.                             

Overordnet set har vi en positiv oplevelse af kurset, som alle lærere i almen skolen også har været 

igennem.                                                                                                                                                                                                                                   

 

4. Indkomne punkter:                                                                                                40 min O/D  

- ”Mangfoldige børnefællesskaber” (budget København) 

Vi kan hen over de kommende år forvente, at modtage lidt flere børn som tidligere var 

visiteret til specialområdet. Vi har derfor også fået bevilget en ”overgangspædagog”, som skal 

hjælpe os med at styrke overgangen fra børnehave til KKFO/skole.  

”Folkeskolens kvalitetsprogram”…. 

hvad betyder det for KKFO? Hvad ved vi nu? Jesper har uddybet, Vi kommer bla. til at se 

kortere skoledage for indskolingsklasserne fra det nye skoleår. Der vil blive etableret to lærer 

ordning i alle timer i de mindste klasser. (0. og 1.) 

- Tanker om pædagogisk tilsyn v Linda 

Tages op på næste møde da Linda ikke var til stede. 

                                                                  

                                                                                                                                                                                                                                    

 

5. Evt   

                   

Kommende møder:     16/6-25 



 


